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PROTOKÓŁ NR XLVII/47/2021 

 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 26 października  2021 roku,  
która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 21 radnych. 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XLV/45/2021.   
4. Tematy wiodące:  

a) raport na temat systemu ciepłowniczego – Zakład Inżynierii Miejskiej, 
b) ochrona środowiska (niska emisja).  

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2035, 
c) maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz opłaty za pobyt dziecka w żłobkach lub klubach 

dziecięcych utworzonych przez Gminę Mikołów, 
d) dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków, 
e) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr XLVI/439/2021 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 

21.09.2021 r. zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu, 
f) uchylenia uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów dla studentów, 
g) wprowadzenia Regulaminu korzystania z miejsc postojowych na parkingu przy ul. Kolejowej 

w Mikołowie, 
h) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy 

Mikołów, 
i) przyjęcia Programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022, 
j) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o wspólnej realizacji przedsięwzięć niskoemisyjnych z innymi 

gminami, 
k) utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Muzeum w Mikołowie, 
l) Statutu Muzeum w Mikołowie (w organizacji), 
m) wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie nazwy Orzesze 

jako części Mikołowa, 
n) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Klonowej, 
o) nadania nazwy ulicy Familijna drodze wewnętrznej w Mikołowie, 
p) nadania nazwy ulica Winogronowa drodze wewnętrznej w Mikołowie, 
r) uchylenia uchwały nr LI/1057/2010 RM Mikołowa z dnia 26.10.2021 w sprawie sposobu sprawienia 

pogrzebu przez Gminę Mikołów oraz ustalenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu, 
s) ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Mikołów, 
t) zmiany uchwały nr XXII/219/2020 RM Mikołowa z dnia 7 kwietnia 2020 w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mikołów, 
u) zmiany uchwały nr XXII/220/2020 RM Mikołowa z dnia 7 kwietnia 2020 w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Mikołów i zagospodarowania tych odpadów w zamian 
za uiszczoną opłatę przez właścicieli nieruchomości za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

w) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok, 
x) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik lub worek o określonej 

pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości, na których 
nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

y) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego 
na nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

z) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od domku letniskowego na nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej 
na cele rekreacyjno-sportowe. 
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 6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa.       
 7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski. 
10. Wolne głosy.                                                                             
 
Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska przywitała 
wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję.  
 
Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłych: 
- śp. Kazimiery Friedrich radnej kadencji 1994-1998;  
- śp. Benedykta Walczaka radnego w kadencjach: 1998-2002, 2002-2006, 2006-2010; 
- śp. Jana Majowskiego radnego kadencji 1998-2002 - wiceprzewodniczącego Rady w latach  
1998-2000. 
 
Do pkt 2 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła porządek obrad, do którego 
zaproponowała zmianę polegającą na wniesieniu do porządku obrad projektów uchwał: 
- w sprawie petycji do Rady Miejskiej Mikołowa o podjęcie uchwały, 
- w sprawie wniosku Stowarzyszenia Mieszkańców Dzielnicy Nowy Świat „Wymyślanka” o pilne 
zainicjowanie przez Radę Miejską Mikołowa postępowań związanych ze zmianą miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek z upoważnienia Burmistrza zaproponował: 
- zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o wspólnej 

realizacji przedsięwzięć niskoemisyjnych z innymi gminami, 
- zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/219/2020 RM Mikołowa 

z dnia 7 kwietnia 2020 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mikołów, 
- zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/220/2020 RM Mikołowa 
z dnia 7 kwietnia 2020 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Mikołów 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę przez właścicieli nieruchomości 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
- wnieść do porządku obrad projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Rybnickiej w Mikołowie.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianami.       
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie.  
 
Do pkt 3 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła protokół z sesji 
nr XLVI/46/2021. Poinformowała, iż do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokół został przyjęty.  
 

Do pkt 4 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że do tematów wiodących 
na temat systemu ciepłowniczego Zakład Inżynierii Miejskiej złożył sprawozdanie, które szczegółowo było 
omówione podczas posiedzenia Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej oraz materiały dotyczące niskiej 
emisji i poprawy jakości powietrza omówione na posiedzeniu Komisji Nr 5 ds. Ochrony Środowiska.  
Zwróciła uwagę na podejmowane działania Gminy w kierunku ochrony czystości powietrza, w tym dużych 
nakładów finansowych na wsparcie dla mieszkańców w celu eliminacji niskiej emisji. 
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Radny Jan Przewoźnik przedstawił kwestie, które były omówione podczas posiedzenia Komisji 
Nr 5 ds. Ochrony Środowiska dotyczące redukcji niskiej emisji i ochrony powietrza. 

 
Radna Stanisława Hajduk–Bies zadała pytanie, co będzie z budynkami gminnych zasobów 
opalanymi węglem?   

 
Burmistrz Stanisław Piechula udzielił odpowiedzi, że budynki gminnych zasobów pod tym 
względem są bardzo zaniedbane i będą modernizowane wg możliwości finansowych. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek wniósł poprawkę do materiału sesyjnego w tabeli środki 
uchwalone na 2021 rok na wypłatę dotacji wnioskodawcom to kwota 756.684- zł, a środki 
pozyskane z Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii to kwota 781.316,- zł. 
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska 
podziękowała za przygotowane obszerne materiały.  
 
Do pkt 5 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2; 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
poprawki w uzasadnieniu w opisie Działu 900 polegającej na zamianie kwoty z „52 518 518,00 zł” 
na „52 518,00 zł”.     
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.       
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLVII/441/2021 została podjęta większością głosów.  
 
d) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2035 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLVII/442/2021 została podjęta większością głosów.  
 
c) maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz opłaty za pobyt dziecka w żłobkach lub klubach 

dziecięcych utworzonych przez Gminę Mikołów 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 
      
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/443/2021 została podjęta jednogłośnie.  
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d) dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji 
w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/444/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
e) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr XLVI/439/2021 Rady Miejskiej Mikołowa 

z dnia 21.09.2021 r. zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/445/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
f) uchylenia uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów dla studentów 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 2. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLVII/446/2021 została podjęta większością głosów.  
    
g) wprowadzenia Regulaminu korzystania z miejsc postojowych na parkingu przy ul. Kolejowej 

w Mikołowie 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że przedłożony do 
procedowania projekt uchwały nie był zaopiniowany przez komisje.  
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował procedowanie 
wymienionego druku projektu uchwały, który radni otrzymali oraz wniesienie poprawki w tytule 
uchwały polegającej na zmianie słowa „Regulaminu” na „Regulaminów”. 
 
Przewodnicząca Komisji Nr 1 ds. Samorządu Aneta Esnekier wyjaśniła, iż projekt nie został 
zaopiniowany z uwagi na konieczność wprowadzenia poprawek, w tym usystematyzowania 
jednostek redakcyjnych. Przedłożona II wersja projektu zawiera już te konieczne poprawki.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz ze zgłoszoną poprawką.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLVII/447/2021 została podjęta większością głosów.  
 
h) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 

Gminy Mikołów 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 8 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLVII/448/2021 została podjęta większością głosów.  
 
i) przyjęcia Programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
poprawki do załącznika projektu uchwały polegającą na zmianie brzmienia § 2 w rozdziale 1 na „W 
terminie podanym w ust 1 do Urzędu Miasta Mikołów wpłynęły uwagi i opinie dotyczące projektu 
programu wniesione przez: Stowarzyszenie Turystyczno-Sportowe Biegaton Mikołów, Centrum 
Społecznego Rozwoju, Stowarzyszenie Klub Abstynenta „POWRÓT”, ORety-Fundację Promującą 
Aktywność. Wszystkie uwagi zostały przyjęte, uzupełniono Priorytetowe zadana publiczne w § 20 
o ust. 9), 10) i 11).   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.       
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/449/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
j) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o wspólnej realizacji przedsięwzięć niskoemisyjnych z innymi 

gminami – zdjęta z porządku obrad. 
 
k) utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Muzeum w Mikołowie 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 7 ds. ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0,  
- nr 1 ds. Samorządu Budżetu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/450/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
l) Statutu Muzeum w Mikołowie (w organizacji) 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 7 ds. ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0,  
- nr 1 ds. Samorządu Budżetu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/451/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
m) wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie nazwy 

Orzesze jako części Mikołowa 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/452/2021 została podjęta jednogłośnie.  
Radny Jarosław Sworzeń głosował „za” poza elektronicznym system do głosowania.  
 
n) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Klonowej 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/453/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
o) nadania nazwy ulicy Familijna drodze wewnętrznej w Mikołowie 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/454/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
p) nadania nazwy ulica Winogronowa drodze wewnętrznej w Mikołowie 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/455/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
r) uchylenia uchwały nr LI/1057/2010 RM Mikołowa z dnia 26.10.2021 w sprawie sposobu sprawienia 

pogrzebu przez Gminę Mikołów oraz ustalenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów 
pogrzebu 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/456/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
s) ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Mikołów 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVII/457/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
t) zmiany uchwały nr XXII/219/2020 RM Mikołowa z dnia 7 kwietnia 2020 w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mikołów – zdjęty z porządku obrad. 
 
u) zmiany uchwały nr XXII/220/2020 RM Mikołowa z dnia 7 kwietnia 2020 w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości z terenu gminy Mikołów i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną opłatę przez właścicieli nieruchomości za gospodarowanie odpadami komunalnymi – 
zdjęty z porządku obrad. 

 
w) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski, uwagi.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 4.  
Uchwała nr XLVII/458/2021 została podjęta większością głosów.   
 
x) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik lub worek 

o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały wraz ze 
zgłoszonymi poprawkami został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że uwagi 
do projektu odnośnie wysokości stawek opłat złożyło Stowarzyszenie Polski Związek Działkowców 
ROD Zacisze w Mikołowie.  
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
poprawki w uzasadnieniu polegającej na wykreśleniu z piątym akapicie części zdania o treści: „za 
pojemnik o pojemności 1100 litrów”.     
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.       
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLVII/459/2021 została podjęta większością głosów.  
 
y) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego na 

nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
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Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski, uwagi.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLVII/460/2021 została podjęta większością głosów.   
 
z) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania ryczałtowej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od domku letniskowego na nieruchomości albo innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-sportowe 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 8 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski, uwagi.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLVII/461/2021 została podjęta większością głosów.   
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska ogłosiła 10 minut przerwy, po której 
wznowiła obrady. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła kolejne projekty uchwał 
w sprawie: 
 
aa) sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 
rejonie ulicy Rybnickiej w Mikołowie.   
 
Burmistrz Stanisław Piechula przypomniał, iż projekt został zdjęty z porządku obrad poprzedniej 
sesji ze względu na brak wówczas podpisanego porozumienia, które jest już uzupełnione.    
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 3 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2. Wszystkie uwagi do projektu zostały przez Komisję 
zaopiniowane zgodnie z rozstrzygnięciem załączonym do projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania poszczególnych uwag złożonych do ww. projektu uchwały – wykaz 
głosowań stanowi załącznik do protokołu.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLVII/462/2021 została podjęta większością głosów.   
 
ab) petycji Do Rady Miejskiej Mikołowa o podjęcie uchwały 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 4.  
Uchwała nr XLVII/463/2021 została podjęta większością głosów.   
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ac) wniosku Stowarzyszenia Mieszkańców Dzielnicy Nowy Świat „Wymyślanka” o pilne 
zainicjowanie przez Radę Miejską Mikołowa postępowań związanych ze zmianą miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 4.  
Uchwała nr XLVII/464/2021 została podjęta większością głosów.   
 
Do pkt 6 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska: 
 
1) poinformowała, że wpłynęły: 
- wniosek p. MM o zmianę uchwały Nr XXX/283/2020 RM Mikołowa w sprawie szczegółowych 
zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości nagród sportowych Burmistrza Mikołowa. 
Poinformowała, że temat rozpatrzyła Komisja nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji. 
Komisja zaproponowała nie zmieniać ww uchwały, uznając argumenty przedstawione w piśmie 
dyrektora MOSiR za zasadne. Radni nie wnieśli sprzeciwu do propozycji Komisji – wniosek 
p. MM nie został uwzględniony; 
- zawiadomienie Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego o wszczęciu postepowania nadzorczego wobec 
uchwały RM Nr XLV/416/2021 w sprawie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 
opłaty za pobyt dziecka w żłobkach lub klubach dziecięcych utworzonych przez Gminę Mikołów; 
- zawiadomienie Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego o wszczęciu postepowania nadzorczego wobec 
uchwały RM Nr XLV/418/2021 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej 
w Mikołowie przy ul. Klonowej; 
- informacja o uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej  w sprawie pozytywnej opinii 
o możliwości wykupu przez Miasta Mikołów obligacji na kwotę 17.000.000,00 zł; 
- protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Mikołów projektu 
uchwały w sprawie wykonania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej – nie wpłynęły żadne 
opinie; 
- protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych w sprawie przeprowadzenia konsultacji 
dotyczących wskazania zadań do zielonego budżetu Mikołowa – wpłynęło 11 wniosków. 
 
2) poinformowała, że: 
- wpłynęła informacja Wojewody Śląskiego dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez 
przewodniczącą Rady Miejskiej Mikołowa oraz burmistrza Mikołowa za 2020 rok – oświadczenia 
złożono w terminie, w wyniku analizy nie stwierdzono nieprawidłowości; 
- radni Rady Miejskiej Mikołowa swoje oświadczenia majątkowe złożyli w ustawowym terminie, 
w wyniku analizy nie stwierdziła nieprawidłowości; 
- skierowała do zaopiniowania do komisji RM projekt Statutu miasta. 
 
Przewodnicząca Komisji Nr 1 ds. Samorządu Aneta Esnekier poinformowała, iż posiedzenie 
Komisji do prac nad projektem statutu będzie zwołane na 8 listopada br. na godz. 1515, natomiast 
ostatnie posiedzenie w tej sprawie odbędzie się po posiedzeniach komisji, tak aby podsumować 
i opracować uwagi wniesione przez wszystkie komisje Rady. 
 
Do pkt 7 
 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przekazane, 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia i plany na przyszłość szczegółowo zostały opisane 
w przekazanym comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta.  
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Do pkt 8 
 
Radna Ewelina Kukla złożyła interpelację w sprawie nie wygrabiania liści, utworzenia 
i wyznaczenia stref bez grabienia.  
 
Do pkt 9 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że wpłynęły: 
- odpowiedź na interpelację radnej Katarzyna Głośnej i radnej Ewy Chmielorz w sprawie 
poprawy bezpieczeństwa w okolicy Szkoły Podstawowej nr 7 w Mokrem; 
- odpowiedź na interpelację radnego Remigiusza Kusia w sprawie utworzenia przystanku 
autobusowego w rejonie nowych osiedli mieszkaniowych Sielanka, Siedlisko; 
- odpowiedź na interpelację z 22.01.201 r. radnego Michała Rupika w sprawie uciążliwości hałasu 
emitowanego z SilverClub przy ul. Podleskiej 8a. 
 
Do pkt 10 
 
Radna Ewelina Kukla przypomniała, iż w styczniu br. złożyła interpelację w sprawie 
oznakowania przejść dla pieszych symbolem tzw. „Smartfonowym zombie”, która m.in. została 
przekazana do Starostwa Powiatowego celem wykonania takich oznaczeń na przejściach przez 
drogi powiatowe. Stwierdziła, iż ze strony Starostwa nic w tej sprawie nie wykonano. Zaapelowała 
aby zmobilizować zarządców dróg do wykonania takich oznaczeń przy wszystkich szkołach 
i przedszkolach w mieście.  
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies:  
- zadała pytanie, czy w związku z obligowaniem mieszkańców do pilnej wymiany pieców na 
ekologiczne, równie pilnie nastąpi to w gminnych zasobach mieszkaniowych? 
- poprosiła o omówienie tematu projektu herbu Mikołowa w szerszym gronie mieszkańców aby 
wszyscy mogli wypowiedzieć się w tej kwestii. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że informacja na temat 
kolejnego spotkania w celu prezentacji projektu herbu miasta będzie zamieszczona w Gazecie 
Mikołowskiej. Przypomniała, iż o ostatnich pracach nad tym projektem podczas posiedzenia 
Komisji Nr 1 ds. Samorządu wszyscy radni zostali zawiadomieni. 
 
Radny Krzysztof Żur: 
- w imieniu rodziny zmarłego radnego śp. Jana Majowskiego, podziękował przedstawicielom władz 
miasta za udział w pogrzebie, 
- poinformował, iż ubolewa, że nadal nie wyłożono, oczekiwanego od kwietnia, planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru sołectwa Borowa Wieś,  
 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że nadal obowiązuje przyjęta kolejność opracowania 
zmian planu zagospodarowania przestrzennego dla poszczególnych fragmentów miasta.  
  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że zmieniła się ustawa 
dotycząca młodzieżowych rad miasta i w związku z tym przygotowywany jest projekt uchwały 
w sprawie zmiany Statutu MRM Mikołowa, który wkrótce będzie przesłany do Komisji Nr 1 ds. 
Samorządu do zaopiniowania.    
 
Sołtys sołectwa Śmiłowice Józef Świerczyna zaprosił wszystkich do udziału w spotkaniu 
organizowanym przez sołectwo Śmiłowice dla uczczenia Święta Niepodległości, które odbędzie się 
w dniu 14 listopada. 
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Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca  
Rady Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1725. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa dołącza się 
nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – link: 
https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 

Obsługa sesji: Przewodnicząca 
 Rady Miejskiej 
(Grażyna Kozicka)  
 Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
(Katarzyna Pustułka)  
 
(Monika Graca-Kierzkowska)    
 

Załącznik do protokołu nr XLVII/47/2021  

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 26.10.2021 r. 

 

 ROZSTRZYGNIĘCIE RADY MIEJSKIEJ MIKOŁOWA  

o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag do projektu uchwały nr XLVII/462/2021  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego  

w rejonie ulicy Rybnickiej w Mikołowie 

 
 
 

Lp. NR 
UWAGI GŁOSOWANIE OPINIA 

1. 1.1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 18 PRZECIW – 2 WSTRZYM. SIĘ - 1 

2. 1.2 
za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA - 18 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 3 

3. 1.4 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 18 PRZECIW - 2  WSTRZYM SIĘ. - 1 

4. 1.5 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 18 PRZECIW - 2  WSTRZYM SIĘ. – 1 

5. 2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 18 PRZECIW - 2  WSTRZYM SIĘ. - 1 

 
 

 
 
 Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa  
 
 Katarzyna Syryjczyk-Słomska  


